
 

RAZRED IN 

PREDMET 
  

4. razred   

MATEMATIKA 

 

 

 

 

 

Dolžina, čas, računamo pisno 
Ta teden boste samo utrjevali že poznano snov. Pretvorbe 

enot za dolžino in čas ponovi v zvezku ali preko povzetka. 

SLOVENŠČINA 

 

 

 

 

Sporazumevanje 

Ne pozabi ponoviti značilnosti ljudske pravljice (glej povzetek). 

Zdaj verjetno značilnosti lahko poveš že na pamet, kajne? 

Bravo! Dobro ti gre. 

 

V prilogi najdeš povzetek snovi novega tedna – naučili se 

boste razlikovati med besednim in nebesednim 

sporazumevanjem. 

 

ANGLEŠČINA 

 

 

 

 

 

4. b: predlogi 

 

 

 

4. a: my bedroom 

 

Ponovi, kako poimenujemo predmete v sobi. Nato pa poglej 

navodila učiteljice – kako povemo, kje se kakšen predmet v 

sobi nahaja. 

 

 

V tem tednu se boste naučili opisati svojo sobo. Fino, kajne? 

Pa še sličice boste lepili pri posamezni besedi (če ne veš, kaj 

pomeni posamezna beseda, si pomagaj s povzetkom). 

 

Sobo opišeš tako, da uporabljaš There is (tukaj je) ali there 

are (tukaj so) in navedeš, katere predmete najdeš v njej. 

 



 

PRETVORBE MERSKIH ENOT 

DOLŽINA 

 

ČAS 

1 LETO = 365 DNI (prestopno leto 366 dni) 

1 LETO = 12 MESECEV 

1 MESEC = 30, 31, ALI 28 DNI (prestopno leto: februar 29 dni) 

1 TEDEN = 7 DNI 

1 DAN = 24 UR 

1 URA = 60 MINUT 

1 MINUTA = 60 SEKUND 

 



SPORAZUMEVANJE 

  

BESEDNO NEBESEDNO 

- Ko nekaj sporočimo brez besed (z gibi rok, z 

nagibom glave, ko skomignemo z rameni, s 

pogledom … ) 

 

 

 

 

 

- Ko nekaj sporočimo tako, da to 

POVEMO ali ZAPIŠEMO z besedami. 

 

Povemo lahko v živo, po telefonu, prek 

videoklica ipd. 

Pogovor vedno začnemo s pozdravom in 

zaključimo s slovesom (npr. nasvidenje). 

Pogovor je lahko: 

-URADEN (v uradnih ustanovah npr. na 

občini, pri zdravniku, v lekarni … ). 

-NEURADEN (prijatelji, sorodniki, starši … ). 

 

 



PREDLOGI (4. B) 

 

 

 

 

 

 

 

(V) (NA) (POD) 

(MED) (PRED) (ZA) 

(ZRAVEN) 

AMONG (med večimi) 

 

OVER (nad) 

 

 



4. a   THERE IS – pomeni TUKAJ JE 

 

 

Npr. 

There is a lamp in my bedroom. (V moji sobi JE luč.) 

 

 

 

 

 

THERE ARE – pomeni TUKAJ SO 

 

Npr. 

There are lamps in my bedroom. (V moji sobi SO luči.) 

 

 

 

 

  

Če gre za EN predmet 

(EDNINA) 

Če gre za VEČ predmetov 

(MNOŽINA) 

NE POZABI NA KONČNICO –S 

PRI PREDMETIH, ČE JIH JE VEČ 

(MNOŽINA) 

NE POZABI 

NA člen A ali 

AN 



A WINDOW (a 
uindou) 

 

 

A LAMP (a lemp) 
 

 

A BED 
 

 

A PLANT (a plent) 
 

 
A RADIO (a 

rejdijo) 

 

A BOOK (a buk) 

 

TOYS 
 

 

CLOTHES 

 

A CARPET (a 
karpet) 

 

A BIN 

 

A PAINTING /A 
PICTURE (a 

pejnting /a pikčr) 

 

A DESK AND A 
CHAIR 

 



A MIRROR (a 
miror) 

 

 
 

A WARDROBE (a 
uardroub) 

 

 

A BOOKSHELF (a 
bukšelf) 

 

 

 

 


